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RO.0002.10.2022.DR 

Protokół  Nr XXXVII/22 

Z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 roku, która odbyła 

się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
03

 a zakończono o godz. 10
02

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 11 radnych. Nieobecni radni: Błoch Ewa, Fiuk 

Beata, Ros Agnieszka i Zabłocki Marcin. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Beata Sobiło – Zastępca Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pan Bogdan Bielawski - Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Daniel Dalidowicz – p.o. Kierownik Posterunku Policji we Fromborku 

 Sołtysi – załącznik nr 2 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

oraz oglądających, transmisję online. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XXXV zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 11 radnych.  Nieobecni radni: Błoch Ewa, Fiuk Beata, Ros Agnieszka 

i Zabłocki Marcin. 

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad zaproponował radną Jadwigę Urbanowicz. 

Radna wyraził zgodę.    

 

Sekretarzem obrad została radna Jadwiga Urbanowicz 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że do biura Rady Miejskiej wpłynął 

wniosek pana burmistrza, dotyczący rozszerzenia porządku obrad XXXVII zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej o projekty uchwał w sprawie: 

 opłaty targowej na  2023 rok 

 określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień 

w podatku od środków transportowych 

Projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu przed sesyjnym. 

Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

Za głosowało 11 radnych   

Przeciw głosowało 0 radnych 
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Wstrzymało się 0 radnych 

Zmiana została przyjęta 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia                         

27 października 2022 r. oraz z XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 

7 listopada 2022 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku w dniu 27 października 2022 r. oraz na XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 7 listopada 2022 r. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2022-2030;  

b) zmian w budżecie na 2022 rok; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów umów dzierżawy 

na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą umowy najmu na kolejny okres 3 

lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów umów dzierżawy 

na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat; 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 9 położonego w budynku mieszkalnym nr 7 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 37/7, obręb 

Frombork; 

g) rozpatrzenia petycji w zakresie zapewnienia bezpośredniego dostępu do danych 

przestrzennych i ich zbiorów za pośrednictwem usługi pobierania WFS dla wszystkich 

obowiązujących w gminie aktów planowania przestrzennego; 

h) przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji petycji o uroczyste uczczenie 100 rocznicy 

uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej) z 

1921/1922 r.; 

i) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Frombork; 

j) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Frombork; 

k) opłaty targowej na 2023 rok; 

l) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku 

od środków transportowych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXV 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się dnia 27 października 2022 r. – uwag 

nie zgłoszono oraz czy są uwagi do uwagi do protokołu z XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku, która odbyła się dnia 7 listopada 2022 r. – uwag nie zgłoszono 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk, że sprawozdanie z realizacji uchwał 

podjętych na obu sesjach. zostało radnym dostarczone w formie elektronicznej. Zapytał czy są uwagi 

do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.  

Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Burmistrz przywitał radnych, sołtysów, pracowników urzędu oraz p.o. Kierownika Posterunku Policji 

we Fromborku Pana Daniela Dalidowicza, pozdrowił również oglądających sesję online, następnie 

odczytał sprawozdanie z pracy za okres od 27.10.2022 r. do 30.11.2022 r. -  sprawozdanie to wraz ze 

sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Odnośnie spotkania z wicemarszałkiem województwa głos zabrał przewodniczący rady Miejskiej. 

Powiedział, że nie wyobraża sobie likwidacji szpitala i pozbawienia dziesiątek ludzi możliwości 

leczenia się z chorób, które są chorobami cywilizacyjnymi. Dużą bolączką dla gminy będzie również 

utrata pracy przez personel szpitala, ponad 100 osób przy bezrobociu w gminie na poziomie 16% 

będzie ogromnym problemem, który wymaga naszego uczestnictwa, chociaż nie jesteśmy stroną w 

tym sporze, jest to Marszałek oraz Kuria. Budowa szpitala, uzależniona jest od pozyskania środków i 

jest procesem długoletnim.. Wraz z burmistrzem zadeklarowaliśmy daleko idącą pomoc w pozyskaniu 

nowej lokalizacji szpitala. Nie znamy stanowiska, drugiej merytorycznej strony, dlatego też 

zabiegamy o spotkanie u księdza arcybiskupa. Jeżeli w kwestii szpitala nie nastąpi przełom to rysuje 

się czarna przyszłość dla miasta, jeżeli chodzi o miejsca pracy. Szkoda, że w momencie zwrotu dóbr 

należnych kościołowi nikt nie pomyślał, żeby już wtedy zastanowić się nad nową lokalizacją szpitala, 

czy też muzeum i obecnie z przyczyn przez nas niezawinionych będziemy ponosili konsekwencje tych 

postępowań – zakończył przewodniczący. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do sprawozdania burmistrza. 

Przewodniczący w kwestii węgla zapytał: 

- Czy są już jakieś wiążące decyzje i czy wiadomo, kiedy będzie można go kupić? - Burmistrz 

odpowiedział, że przyjmowanie zamówień rusza w dniu dzisiejszym. Procedura jest już zamknięta. 

Firma dowozi węgiel własnym transportem i na dzień dzisiejszy nie można od tego odstąpić. Koszt to 
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1699 zł za tonę węgla, dowóz do miejsca zamieszkania do 10 km 120 zł plus 3 zł za każdy kilometr 

powyżej. Pełna informacja z kalkulacją cenową, dostępna jest na portalach miejskich. 

- Czy jest to węgiel workowany, czy luzem? – Luzem. 

Radna Longina Woelky zapytała: Co z ekogroszkiem? – Zastępca burmistrz odpowiedział, że jest 

podział na dwie frakcje do 10 mm i od 10 do 25 mm i wszystko jest luzem. 

Kolejne pytanie radnej Longiny Woelky: Jaka kaloryczność? – Burmistrz odpowiedział, że próbki 

węgla zostały dowiezione i są dostępne w MGOPS. Certyfikat – na żądanie - będzie wręczany 

odbiorcom z chwilą dostarczenia węgla. 

Przewodniczący zgłosił kolejne pytania: 

- Czy wyjaśniło się coś w kwestii podziału zakupu węgla na dwie transze, chodzi o możliwość 

przesunięcia i jednorazowego zakupu całości, aby nie ponosić podwójnego kosztu transportu. –

Zgodnie z obowiązującymi aktami prawnymi, realizacja zadania, rozłożona jest na dwie transze i na 

obecną chwilę nie ma możliwości odstępstwa. Zastępca burmistrza, udzielił szczegółowych wyjaśnień, 

w jaki sposób gmina realizuje powyższe zadanie. 

- Czy opłat dokonuje się w kasie urzędu? -  Procedura wygląda następująco: Wniosek składany jest do 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, jeżeli spełnione są warunki systemu CEEB 

wydawane jest zaświadczenie, opłata w kasie urzędu lub przelewem na konto, po zaksięgowaniu 

wpłaty mieszkaniec otrzymuje fakturę wraz z zaświadczeniem, kontaktuje się z firmą i umawia na 

termin dostawy węgla. Koszt transportu po stronie odbiorcy, co bezpośrednio wynika z zapisów 

ustawy. 

- Czy gmina ponosi dodatkowe koszty (wynajęcie placu) związane z dystrybucją węgla? – Gmina 

kupuje węgiel od PGN Paliwa za 1500 zł brutto/tona, z możliwych 2 000 zł brutto została 

wynegocjowana kwota 1699 zł brutto/tona, czyli 199 zł to całkowity, koszty obsługi.  

Ad. pkt 7. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości wszystkich uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/473/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/473/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/473/22 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/474/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie zmian 

w budżecie na 2022 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/474/22 
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Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/474/22 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/475/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów umów dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/475/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/475/22 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/476/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą umowy najmu na kolejny okres 3 

lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/476/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/476/22 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/477/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami gruntów umów dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/477/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/477/22 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/478/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 9 położonego w budynku mieszkalnym nr 7 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów, jako działka o numerze 37/7, obręb 

Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/478/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/478/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/479/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji w zakresie zapewnienia bezpośredniego dostępu do danych 

przestrzennych i ich zbiorów za pośrednictwem usługi pobierania WFS dla wszystkich 

obowiązujących w gminie aktów planowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/479/22 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/479/22 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/480/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji petycji o uroczyste uczczenie 100 rocznicy 

uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej) z 

1921/1922 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/480/22 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/480/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  
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Nr XXXVII/481/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Frombork. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/481/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/481/22 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/482/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/482/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/482/22 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/483/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie opłaty 

targowej na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/483/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/483/22 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

l) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXVII/484/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku 

od środków transportowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVII/484/22 

Za głosowało 11 radnych  
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Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVII/484/22 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Sprawy różne. – Nie zgłoszono 

Ad. Pkt. 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XXXVII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad: Jadwiga Urbanowicz 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej we Fromborku 

 

/-/ Ryszard Pawluczuk 

 

 

 

 

Transmisja z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 1 

grudnia 2022 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 


